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بازیگر سریال »یوسف پیامبر« 
گفت: متاسفانه امروز شاهد شیوع 
موج هفتم کرونا هستیم، موجی که 
می تواند وضع سینما را سخت تر 
کند، امیدوارم این موج چندان جدی 
نباشد و سینماها را به کام تعطیلی 
نکشاند زیرا با تعطیلی دوباره سینما 
بازگرداندن همین تعداد کم مخاطبان 
هم سخت تر می شود.مهوش صبرکن 
در مورد فعالیت های خود در عرصه 
بازیگری افزود: در حال حاضر چندین 
پیشنهاد بازی در آثار سریالی را دارم 
و منتظرم تا در نهایت بتوانم با یک 
یا دو تا از آنها براساس زمانبندی 
قرارداد ببندم. وی درباره کم کاری 
خود در عرصه بازیگری طی دو سال 
گذشته اظهارکرد: واقعیت امر به دلیل 
کرونا رضایت چندانی برای حضور 
در آثار نداشتم، در این دو سال شاید 
دو یا سه کار بازی کردم که آنها هم 
کوتاه بودند، کرونا من را خانه نشین 
و  بود  خطرناکی  بیماری  کرد، 
نمی توانستم ریسک کنم. صبرکن 
با اشاره به کاهش بیماری کرونا و 
احتمال بازگشتش به بازیگری بیان 
داشت: من با بازیگری خداحافظی 

نکردم که بخواهم بازگردم، صرفا 
در شرایطی که سلامتی ام به دلیل 
کرونا تهدید می شد کمتر کار کردم و 
فکر می کنم این اتفاق منطقی است، 
البته امروز که این بیماری کاهش پیدا 
کرده با خیال راحت به پیشنهادات 
فکر می کنم. بازیگر سریال »یوسف 
پیامبر« در همین رابطه اضافه کرد: 
البته به غیر از کرونا و بیماری، نوع 
پیشنهادات، نقش ها و کیفیت آثار 
باعث شد تا کم کار تر شوم، متاسفانه 
و  کم تاثیر  بسیار  نقش ها  گاها 
سطحی هستند و دلیلی نیست که 
به عنوان بازیگر انرژی زیادی برای 

آنها گذاشت، همین عاملی بود که 
گاها در آثار حاضر نشوم. صبرکن 
درباره وضعیت فعلی سینما ادامه داد: 
ما هرچه بکاریم برداشت می کنیم، 
کاهش  سینما،  امروز  وضعیت 
مخاطب و ورشکست شدن برخی 
آثار به دلیل نبود برنامه ریزی درست 
در سینماست، متأسفانه این عاملی 
شده تا مخاطبان روزبه روز کمتر 
شوند و سینما بعداز کرونا نتواند به 
وضعیت عادی خود بازگردد. صبرکن 
در همین رابطه افزود: متأسفانه 
امروز شاهد شیوع موج هفتم کرونا 
هستیم، موجی که می تواند وضع را از 

اینی که هست برای سینما سخت تر 
کند، امیدوارم این موج چندان جدی 
نباشد و سینماها را به کام تعطیلی 
دوباره  تعطیلی  با  زیرا  نکشاند 
سینما بازگرداندن همین تعداد کم 
مخاطبان هم سخت تر می شود. این 
بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون 
درباره وضعیت تئاتر در سالجاری 
اضافه کرد: از نظر من تئاتر از موسیقی 
و سینما ضربات بیشتری خورد، این 
هنر همیشه مشکلات فراوانی داشته 
است، معیشت اهالی تئاتر هیچوقت 
خوب نبوده و امروز با گذراندن دوران 
کرونا این وضع بدتر هم شده است. 
صبرکن در همین رابطه خاطرنشان 
کرد: تئاتری ها به  صبوری عادت 
کرده اند اما متأسفانه وضع به نحوی 
پیش رفته که این صبوری هم دیگر 
دردی دوا نمی کند، آنها بیشترین 
تعطیلی در دوران کرونا را متحمل 
شدند، بسیاری خانه نشین و بسیاری 
این هنر را به طور کامل ترک کردند، 
حال باید دید که در هر دو عرصه 
و  فرهنگی  بخش  تئاتر  و  سینما 
مدیریتی می تواند راه نجاتی پیدا 

کند یا خیر.

 »خندوانه« 
شاید به تاریخ بپیوندد

وزیر امورخارجه روسیه اظهارکرد: ظاهرا کارشناسان 
موشک انداز چندمنظوره ناتو دستور اقدامات را به نیروهای 
اوکراینی در میدان نبرد می دهند که این امر پیامدهای متعدد 
جدی و مشخصی به همراه دارد. به گزارش ایسنا، به نقل از 
خبرگزاری اسپوتنیک، سرگئی .لاوروف، وزیرامورخارجه 
روسیه در مقاله ای برای روزنامه ایزوستیا نوشت: ظاهرا 
مربیان ناتو و کارشناسان موشک اندازهای چندمنظوره در 
حال حاضر دستور اقدامات را به نیروهای مسلح اوکراین و 
گردان های ملی در میدان نبرد می دهند. امیدوارم که در 
بین اروپایی ها سیاستمداران مسئولی وجود داشته باشد که 
از پیامدهای متعدد این امر آگاه باشند. وی افزود: نیروهای 
مسلح روسیه و همچنین جمهوری های دونتسک و لوهانسک 
با اطمینان در حال حل وفصل امور در چهارچوب عملیات 
نظامی ویژه مسکو در اوکراین هستند. لاوروف تاکیدکرد: 
در همین حال، دولت اوکراین و حامیان غربی اش که در حال 

شکست در میدان نبرد هستند، از اجرای نمایشنامه ای برای 
شیطان جلوه دادن کشور ما در دیدگاه عمومی بین المللی 
بدشان نمی آید. وی گفت: درخواست اولاف.شولتس، 
صدراعظم آلمان از مسکو برای رسیدن به توافقی در مورد 
ضمانت های مربوط به تمامیت ارضی و حق حاکمیت با 
کی یف بیهوده است چرا که در حال حاضر چنین سندی 
وجود دارد و نام آن توافق صلح مینسک 2 است که به دست 
آلمان و فرانسه نابود شد. وزیرامورخارجه روسیه ادامه 
داد: اروپا بیش از هر چیزی از تحریم های اعمال شده علیه 
روسیه رنج می برد و از زرادخانه های خود استفاده می کند و 
تسلیحاتی را برای کی یف تامین می کند بدون آنکه در نظر 
بگیرد که چه کسی این تسلیحات را کنترل خواهد کرد و 
این تسلیحات سرانجام به دست چه کسانی خواهد رسید. 
لاوروف در بخش دیگری از سخنانش بیان داشت: اعطای 
عنوان نامزد اتحادیه اروپا به اوکراین و مولداوی بخشی از 

قمار ژئوپلتیکی علیه روسیه است. وی افزود: هیچ مزایای 
مالی و اقتصادی در جامعه سیاسی اروپایی که توسط امانوئل.

ماکرون، رئیس جمهور فرانسه پیشنهاد شده، وجود ندارد 
اما اتحادیه اروپا همه کشورها از ایسلند تا اوکراین به جز 
روسیه را دعوت خواهد کرد تا به این چهارچوب بپیوندند و 
خواستار همبستگی با اقدامات ضدروسی این بلوک خواهد 
شد. لاوروف همچنین گفت: واشنگتن تلاش می کند با 
مطرح کردن این ادعا که فعالیت های بیولوژیکی اش در 
اوکراین صلح آمیز بوده است، خودش را توجیه کند اما 
همچنان هیچ سندی برای تایید این ادعایش وجود ندارد. 
وی اضافه کرد: برخلاف حقایق، دولت آمریکا تلاش می کند 
تا خودش را توجیه کند و تاکید دارد که کل تحقیقات 
بیولوژیکی اش در اوکراین ماهیتی صلح آمیز و غیرنظامی 
آزمایشگاه های  در  مشخصی  یافته های  است.  داشته 
بیولوژیکی نظامی در دونباس به دست آمده که نقض کامل 
کنوانسیون تسلیحات بیولوپیکی هستند. به گفته لاوروف، 
روسیه تمامی اسناد مربوطه را برای واشنگتن و شورای 

امنیت سازمان ملل ارسال کرده است.

هشدار »لاوروف« به سیاستمداران اروپا 

مهوش صبرکن: 

هیچوقتازبازیگریخداحافظینمیکنم

بیـــن المـــلل

یک مقام آلمانی هشدار داد که این کشور بدون گاز 
روسیه در فصل زمستان دوام نخواهد آورد. به گزارش فارس، 
»کلاوس.مولر« از مقام های بخش انرژی آلمان اظهارکرد این 
کشور بدون گاز روسیه در زمستان دوام نخواهد آورد. وی در 
ادامه سخنانش گفت: »در حالی که مخازن گاز آلمان تقریبا 
65 درصد پر شده و وضعیت در مقایسه با هفته های گذشته 
بهتر است اما هنوز این ذخایر برای عبور از زمستان بدون 
گاز روسیه ناکافی است.« این مقام بخش انرژی اضافه کرد: 

 »سوال این است که آیا کار تعمیر و نگهداری خط لوله نورد 
استریم1 همان طور که انتظار می رود روز پنجشنبه به پایان 
خواهد رسید یا خیر.« این در حالی است که شرکت روسی 
»گازپروم« چهارشنبه شب به وقت تهران اعلام کرد به رغم 
تصمیمات اخیر در کانادا مبنی بر بازگرداندن تجهیزات گازی 
روسیه پس از تعمیر، تضمینی برای ازسرگیری ارسال گاز به 
اروپا از طریق خطوط لوله »نورد استریم1« خود نمی دهد. 
دولت کانادا با چشم پوشی از تحریم های روسیه به شرکت 

مهندسی »زیمنس« اجازه داده بود تجهیزات شرکت 
گازپروم را پس از تعمیر به ایستگاه »پورتووایا« بازگرداند. 
گازپروم ابتدای هفته جاری از تعطیلی 1۰ روزه برای انجام 
تعمیرات خبر داد. این شرکت در بیانیه ای اعلام کرد که 
هیچ سندی در اختیار ندارد که زیمنس بتواند موتور توربین 
گازی پورتووایا را از کانادا، محل تعمیر این توربین خارج کند 
بنابراین، تضمینی برای ازسرگیری ارسال گاز به اروپا از طریق 
خطوط لوله خود نخواهد داد. بیانیه گازپروم تنها ساعاتی پس 
از آن صادر شد که اتحادیه اروپا امتیازاتی به روسیه داد و حکم 
داد که کالاهای تحریم شده می توانند از خاک اتحادیه اروپا 
به منطقه »کالینینگراد« روسیه که بین لیتوانی و لهستان، 

اعضای اتحادیه اروپا قرار دارد، عبور کنند. 

 آلمان: 

 بدون گاز روسیه در زمستان دوام نمی آوریم

وزیر امورخارجه چین: 
 در برابر بحران اوکراین منفعل نیستیم

وزیر امورخارجه چین در گفت وگوی تلفنی با همتای 
مجارستانی خود، گفت: اگرچه چین طرف درگیری در 
اوکراین نیست، اما منفعل هم نیست و در حال تسهیل 
مذاکرات صلح است. به گزارش ایسنا به نقل از اسپوتنیک،. 
وانگ یی، به پیتر سیجارتو، همتای مجارستانی اظهالرکرد: 
چین طرف بحران اوکراین نیست، اما کنار هم ننشسته است، 
ما هیزمی به آتش نمی افزاییم، ما همیشه بی وقفه و با پشتکار 
گفت وگوهای صلح را ترویج کرده ایم. وانگ افزود: علاوه بر 
این، برای رسیدگی به اثرات بحران اوکراین که نه تنها در 
اروپا بلکه در سراسر جهان تجربه شده است، چین با گروه 
2۰ وارد عمل شده و ابتکاراتی را برای مقابله با مسائل امنیت 
غذایی و انرژی ارائه می کند. وزیرامورخارجه چین گفت که 

همه طرف ها باید از درگیری در اوکراین درس بگیرند.
 

دستیار رئیس  جمهور روسیه: 
بدون سوئیفت هم می توانیم پیش برویم

دستیار رئیس  جمهور روسیه با بیان اینکه تمام جهان 
گروگان سیستم مالی غرب بود، اظهارکرد که  مسکو تلاش 
می کند به گونه ای عمل کند که نیازی به سوئیفت نداشته 
باشد. به گزارش فارس، »ماکسیم.اورشکین« دستیار 
رئیس  جمهور روسیه گفت: در مورد سوئیفت بسیار ساده 
است، ما به گونه ای عمل خواهیم کرد که نیازی به آن نباشد. 
همان طور که قبلا نیز اشاره کردم این در واقع وظیفه کلیدی 
در حال حاضر است. ما بر حداکثرکردن آسایش برای 
فعالیت های اقتصادی خارجی تمرکز می کنیم. دستیار 
رئیس جمهور روسیه بیان داشت: جهان از دلار و یورو استفاده 
کرد زیرا این کار راحت بود. به گفته وی »تمام جهان گروگان 
سیستم مالی غرب بود، زیرا همه به آن عادت کردند؛ این برای 
همه راحت بود. اساسا واضح است که چرا روسیه و چین از 
دلار یا یورو استفاده می کنند. صرفا از روی عادت، )شرایط( 
اینطوری شکل گرفت و راحت بود. اورشکین یادآورشد: اکنون 
شرایطی است که برعکس، گردش مالی »یوان« افزایش 
می یابد، گردش مالی »روبل« افزایش می یابد.  کشورهای 
غربی در واکنش به اقدام نظامی روسیه در اوکراین تاکنون 
در چند نوبت تحریم هایی را علیه اکثر نهادهای مالی، بخش 
انرژی و نخبگان سیاسی مسکو اعلام کرده و از جمله ارتباط 
چند بانک این کشور با سامانه پیام رسان بانکی سوئیفت را 
قطع کرده اند. رئیس جمهور روسیه اخیرا در سخنانی تاکید 
کرد: نخبگان غرب هنوز در توهم و در دوران گذشته به  سر 
می برند. دوران جهان تک قطبی با وجود تلاش ها برای حفظ 
آن به پایان رسیده است. رویکردهایی که توسط یک قطب 
دیکته می شوند محکوم به شکست هستند. دیگر نمی توان 
پتانسیل کشورهای در حال توسعه را نادیده گرفت. وی افزود: 
ثابت شد که کارشناسان غربی اشتباه می کردند که با اعمال 

تحریم ها، اقتصاد روسیه از هم فرو می پاشد.

خبــــر
 هشدار طالبان به آمریکا

  به رسمیت شناخته نشویم
 به مبارزه ادامه می دهیم

وزیر کشور طالبان گفت: 2۰ سال با آمریکا مبارزه 
کردیم و چنانچه از سوی کشورهای جهان به 
رسمیت شناخته نشویم، به مبارزه خود ادامه 
خواهیم داد. به گزارش فارس، سراج الدین حقانی، 
وزیرکشور دولت موقت طالبان افزود: اگر دنیا ما را 
به رسمیت نشناسد به مبارزه خود ادامه خواهیم 
داد. حقانی طی سخنانی در ولایت خوست بار از 
کشورهای جهان خواست تا دولت موقت طالبان را به 
رسمیت بشناسند. وی ادامه داد: »ما به تلاش خود 
برای حل مشکلات مردم بدون به رسمیت شناختن 
از سوی کشورهای جهان ادامه خواهیم داد. این 
مقام ارشد طالبان در ادامه اظهارداشت: 2۰ سال 
با آمریکا مبارزه کردیم و چناجه از سوی کشورهای 
جهان به رسمیت شناخته نشویم، به مبارزه خود 
ادامه خواهیم داد. وزیرکشور طالبان بر آمادگی این 
گروه برای تعامل به دنیا تاکید کرد و گفت: دولت 
طالبان آماده  برقراری روابط دیپلماتیک با تمامی 
کشورهای همسایه و بین  المللی است. وی بیان 
کرد: افغانستان برای هیچ کشوری تهدید نخواهد 
بود و به گروه های مسلح نیز اجازه  فعالیت در این 
کشور داده نمی شود. سراج الدین حقانی در بخشی 
دیگری از سخنان خود ضمن انتقاد از دولت بایدن 
خواستار آزادی فوری منابع ارزی افغانستان از سوی 
واشنگتن شد. این مقام ارشد طالبان همچنین 
اظهارکرد: تشکیل دولت فراگیر نیاز به زمان دارد و 
هر زمانی که نفوذ غرب از افغانستان ریشه کن شود، 
یک دولت فراگیر بر سر کار خواهد آمد. با گذشت 
نزدیک به یکسال، تاکنون هیچ کشوری حکومت 
طالبان را به رسمیت نشاخته است. عدم استفاده 
از خاک افغانستان علیه کشورهای دیگر، مبارزه با 
تروریسم، تشکیل دولت فراگیر و احترام به حقوق 
بشر از شروط کشورها و مجامع بین المللی برای 
شناسایی حکومت طالبان است. پیش از این حقانی 
در گفت وگو با شبکه خبری سی ان ان در پاسخ به 
این سوال که آیا طالبان هنوز آمریکا را به عنوان 
دشمن خود می داند، گفت: »در حال حاضر ما به آنها 
به عنوان دشمن نگاه نمی کنیم و بارها و بارها درباره  
دیپلماسی صحبت کرده ایم. زمان آن است تا درباره  
دیپلماسی حرف بزنیم. وزیر کشور طالبان تاکید 
کرد که این گروه در آینده روابط حسنه با آمریکا و 
سایر کشورهای جهان خواهد داشت. این در حالی 
است که آمریکا برای بازداشت سراج الدین حقانی 
1۰ میلیون دلار جایزه تعیین کرده و وی همچنان 

در لیست تروریستی این کشور قرار دارد. 

 ولادیمیر پوتین: 

تحریمهانمیتوانندروسیهراازجهانجداکنند
کوتــــاه

رئیس جمهور روسیه گفت: به رغم تلاش های غرب، 
تحریم های اعمال شده قادر نخواهند بود مسکو را از باقی 
جهان جدا کنند. به گزارش فارس، »ولادیمیرپوتین« 
افزود: تحریم های غرب قادر نیستند مسکو را از جهان جدا 
و منزوی کنند. به نوشته خبرگزاری »اسپوتنیک«، پوتین 
بیان داشت: روسیه نمی تواند در انزوا و جدا از دیگر کشورهای 
جهان توسعه پیدا کند اما با وجود تحریم های غرب چنین 
انزوایی ایجاد نخواهد شد. رئیس جمهور روسیه متذکر شد: 
»در جهان مدرن غیرممکن است بتوان با خط کشیدن دور 
چیزی، آن را محصور کرد.« او همچنین گفت: تلاش غربی ها 
برای محدودکردن یا حتی قطع کامل دسترسی روسیه به 
محصولات دارای فناوری پیشرفته، مسکو را »سردرگم« 

نخواهد کرد. پوتین ادامه داد: »ما تسلیم نشده و دچار 
سردرگمی نمی شویم و مانند آنچه بدخواهان می خواهند 
به لحاظ توسعه به دهه ها قبل برنمی گردیم. البته که اینطور 

نیست.« رئیس جمهور روسیه افزود: »بلکه برعکس، با 
علم بر دشواری هایی که با آنها مواجه هستیم، فعالانه در 
جست وجوی راه حل های جدید، استفاده از منابع تکنولوژیک 
مستقل فعلی و توسعه شرکت های فناورانه داخلی خواهیم 
بود.« وی هفته گذشته نیز در سخنانی هشدار داد که ادامه 
تحریم ها علیه روسیه پیامدهای فاجعه باری برای بازارهای 
جهانی به همراه خواهد داشت. رئیس جمهور روسیه متذکر 
شد: »اقدامات کشورهای غربی برای توقف وابستگی به منابع 
انرژی روسیه، باعث افزایش قیمت گاز طبیعی در اروپا شده 
است. ویکتور اوربان، نخست وزیر مجارستان نیز گفت که 
اتحادیه اروپا با اعمال تحریم علیه روسیه به دلیل جنگ در 

اوکراین، به سینه خود شلیک کرده است. 

پیکر اسماعیل شنگله هنرمند قدیمی سینما، 
تئاتر و تلویزیون به خاک سپرده شد. مراسم تشییع 
پیکر اسماعیل شنگله با حضور سیدعباس عظیمی، 
مدیرعامل موسسه هنرمندان پیشکسوت و اعضای 
خانواده او برگزار و پیکر این هنرمند قدیمی در 
قطعه هنرمندان بهشت زهرا)س( و در کنار استاد 
حمید سمندریان و علی سلیمانی به خاک سپرده 
شد. همچنین سیدعباس عظیمی به نمایندگی از 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در این مراسم حضور 
یافت تا سلام و تسلیت ایشان را به همسر، فرزندان و 
جامعه هنری ابلاغ کند. عظیمی با اشاره به درخواست 
خانواده برای محدودیت در مراسم خاکسپاری گفت: 
امروز مردبزرگی از خانواده هنر را به خاک می سپاریم 

و با توجه به درخواستی که خانواده در راستای رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی و تاکید بر عدم حضور 
مردم در مراسم را داشتند، از اطلاع رسانی در مورد 
زمان تشیع پیکر استاد شنگله به عنوان عضو فقید 
موسسه هنرمندان پیشکسوت معذور بودیم. عظیمی 
ادامه داد: من به نمایندگی از وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در خدمت شما هستم تا ضمن انجام وظیفه، 
سلام و پیام تسلیت آقای محمدمهدی اسماعیلی 
را به خانواده محترم شنگله، جامعه هنری و به ویژه 
هنرمندان پیشکسوت برسانم. مدیرعامل موسسه 
هنرمندان پیشکسوت همچنین به نمایندگی از 
هنرمندان پیشکسوت که به دلیل شرایط کرونایی و 
خواسته خانواده مرحوم شنگله نتوانستند در مراسم 

حضور داشته باشند، درگذشت این هنرمند را تسلیت 
گفت. عظیمی اضافه کرد: استاد شنگله در بین 
هنرمندان به عنوان مرد ادب و اخلاق شناخته می شد 
و تواضع و فروتنی وی زبان زد عام و خاص بود. یادم 
می آید در زمان تشییع پیکر استاد محمدعلی کشاورز 
در همین اطراف قطعه هنرمندان در کنار هم نشسته 
بودیم و او به روشنی از مرگ سخن می گفت و بسیار 
دغدغه هنرمندان پیشکسوت و آینده موسسه را 
داشت. سیدعباس عظیمی در پایان از همه هنرمندان 
خواهش کرد که با توجه به شرایط جدید کرونایی 
به شدت از خود مراقبت کرده و ضمن رعایت دستور 
العمل های بهداشتی نسبت به تزریق دوره چهارم 
واکسن کرونا اقدام کنند. اسماعیل شنگله بازیگر 
و کارگردان پرتوان تئاتر، سینما و تلویزیون و عضو 
فقید موسسه هنرمندان پیشکسوت بامداد 25 تیر 

براثر ابتلا به کرونا در سن ۸6 سالگی درگذشت.

»اسماعیل شنگله« در قطعه هنرمندان آرمید

میلاد ابراهیمی، داور »نوترانه«:
موسیقی نواحی وارداتی نیست

یکی از داوران برنامه استعدادیابی »نوترانه« 
معتقد است که اهمیت دادن به موسیقی نواحی 
در کشور موجب افزایش سطح سلیقه و فرهنگ در 
بین مردم می شود. میلاد درباره اهمیت برگزاری 
چنین رویدادی در حوزه موسیقی بومی گفت: 
همان طور که از عنوان برنامه مشخص است، در 
»نوترانه« در پی یافتن استعدادهای موسیقی 
نواحی و اقوام مختلف ایرانی هستیم تا بتوانیم 
از هنر این افراد در موسیقی استفاده کنیم. وی 
با اشاره به نقش تلویزیون در شناساندن این 
استعدادها افزود: با توجه به اینکه تلویزیون 
یکی از رسانه هایی است که مردم روزانه با آن 
سروکار دارند، بی شک تاثیر شایانی در کشف 
استعدادها و معرفی آنها دارد. ابراهیمی در ادامه 
بیان کرد: در مرحله ارسال آثار استعدادیابی 
»نوترانه« استقبال خوبی شکل گرفت و نزدیک 
به 2 هزار نفر شرکت کردند. پس از آن، 2۰۰ نفر 
به مرحله راستی آزمایی رسیدند که آثارشان 
کیفیت مقبولی داشت. در حال حاضر رقابت بین 
۴۰ نفر انجام می شود و در نهایت، برگزیدگان این 
دوره اعلام خواهند شد. به عقیده من هر کدام 
از این ۴۰ نفر، قابلیت تبدیل شدن به یک چهره 
موسیقی را دارند. این داور درباره ملاک های 
ارزیابی »نوترانه« تشریح کرد: البته که اصلی ترین 
ملاک های ما برای ارزیابی در ابتدا پرداختن 
به زبان محلی و پوشش قوم های ایرانی است 
که اکثر شرکت کنندگان نیز این شاخصه را 
داشتند. در مرحله بعدی، ویژگی هایی مانند 
جنس صدا، تکنیک های اجرا و نوع موسیقی آنها 
حائز اهمیت است. وی با اشاره به ضرورت استمرار 
پیداکردن برنامه »نوترانه« خاطرنشان کرد: از 
نظر من ذائقه سازی اکنون در موسیقی حرف 
اول را می زند؛ یعنی ما باید بتوانیم ذائقه مردم 
را به سمت موسیقی و نوای محلی ایرانی ببریم 
تا هم خواننده ای جدیدی به عرصه هنر معرفی 
شوند و هم مردم با انواع موسیقی محلی در کشور 
آشنا شوند. ضمن اینکه سطح سلیقه و فرهنگ 
موسیقی به واسطه رواج یافتن موسیقی محلی، 
در کشور و بین جوانان بالا می رود. ابراهیمی 
در پایان تصریح کرد: مسابقه هایی که جنبه 
استعدادیابی، به خصوص در زمینه هنر موسیقی، 
دارند به طور معمول مورد استقبال قرار می گیرند. 
حال اگر در شبکه های سراسری پخش شود و 
اطلاع رسانی بیشتری نیز صورت گیرد، موجب 
دیده شدن شرکت کننده ها و برنامه می شود. در 
آخر از مسئولان مربوطه تقاضا دارم تا به موسیقی 
اقوام ایرانی اهمیت بیشتری دهند، زیرا موسیقی 
نواحی وارداتی نیست و محصول واقعی خودمان 

در سراسر کشور است.

محمد بحرانی با انتشار یادداشتی 
از پایان ضبط  در فضای مجازی، 
»خندوانه« خبر داد و گفت که شاید 
دیگر این برنامه ساخته نشود. او از 
مردم خواست که هرگونه کم وکاستی 
برنامه و سازندگانش را ببخشند و 
بدانند آنها تمام توان شان را برای 
این برنامه گذاشته اند. او ادامه داد: 
»ضبط »خندوانه« تمام شده و فکر 
می کنم 1۰ برنامه برای پخش مانده 
باشد. شاید بعد از این »خندوانه« 
برای همیشه به تاریخ بپیوندد. معلوم 
نیست که دیگر »خندوانه« ساخته 

شود یا نه.

رسول نقوی:
»مستوران« سریالی قصه گوست

بازیگر سریال »مستوران« درباره ویژگی های این مجموعه 
و حضورش در آن سخن گفت. رسول نقوی بازیگر نقش 
»صمصام« در سریال »مستوران« درباره همکاری اش در این 
سریال بیان کرد: من با آقای سیدحاتمی از زمانی که در سریال 
»سرزمین کهن« به عنوان بازیگر حضور داشتم، آشنا شدم. 
حدود دو سال ونیم درگیر فیلم برداری سریال »سرزمین کهن« 
بودیم، چون یکی از نقش های اصلی را برعهده داشتم. بعداز آن 
برای بازی در سریال »مستوران« پیشنهاد دادند و به این ترتیب 
در نقش صمصام بازی کردم. وی درباره گریم خود نیز عنوان 
کرد: گریم من شاید در ظاهر ساده به نظر بیاید اما سنگین بود. 
کلاه گیس روی سرم داشتم. به نظر من گریم بازیگران در سریال 
»مستوران« سخت ترین شکل گریم بود اما به قدری درست و 
جذاب اجرا شده که زیاد به چشم نمی آمد و گریم خوب هم 
گریمی است که دیده نشود. نقوی اضافه کرد: زمانی که برای 
بازی در نقش صمصام انتخاب شدم، تصویر ذهنی از گریمم 
نداشتم و وقتی که برای تست گریم رفتم، گریم های متفاوتی 
روی صورتم انجام شد که هر بار قبل از اینکه من بخواهم حرفی 
بزنم، طراح گریم به این نتیجه می رسید که انگار این گریم برای 
شخصیت صمصام نیست. من از آن دسته بازیگرانی هستم 
که در لحظه گریم تا زمانی که نیازی نباشد، صحبتی از جانب 
خودم منتقل نمی کنم چون معتقدم اول باید طراح آن طرحی 
که مدنظرش است اتفاق بیفتد. با اینکه من پیش از این هم با 
آقای روناسی، طراح گریم سریال همکاری داشتم اما در سریال 
»مستوران« متوجه شدم که یکی از بهترین چهره پردازها 
هستند. این بازیگر به فضای قصه گوی این سریال اشاره و بیان 
کرد: مخاطب به قصه علاقه مند است اما نوع قصه گویی مشخص 
می کند که آیا می تواند این مخاطب را تا انتهای قصه با خود 
همراه کند یا خیر. سریال »مستوران« نوع قصه گویی اش این 
را نشان داد که به خاطر کاربلدبودن تیم از نویسندگان تا عوامل 
دیگر، درست پیش رفته است. »مستوران« از آن دسته کارهایی 
است که از همان ابتدا تماشاگر را با خود همراه کرده است. 
برخلاف بعضی از کارها که می گویند 1۰ قسمت پخش شود 
و مخاطب کم کم با سریال ارتباط برقرار می کند که این اتفاق 
بسیار بد است. به دلیل اینکه عوامل یک سریال در قبال بیننده 

و آن هزینه ای که صرف ساخت کار کرده اند، مسئول هستند.

 شرط علیخانی برای 
ادامه »عصرجدید«

احسان علیخانی در واکنش به 
گمانه زنی ها درباره پایان »عصرجدید« 
اظهارکرد که سه گانه این برنامه را 
ساخته و اگر بخواهد ادامه پیدا کند 
باید اتفاقی بزرگتر و باشکوه تر رخ 
دهد. علیخانی گفت: شرایط باید 
مناسب باشد و بتوان کار خوب انجام 
داد. علیخانی ادامه داد: سه  گانه عصر 
جدید ساخته شده و اگر قرار باشد 
فصل بعدی ساخته شود خیلی باید 
بزرگتر و باشکوه تر باشد. رشته های 
متنوع تر باشد و دختروپسر، زن ومرد 
در کنار هم باشند که حتما به موقعش 

اتفاق خواهد افتاد.


